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Našim cieľom bolo zrecyklovať nepoužité
rifle a dať im druhý život. Týmto sme si aj
pretriedili šatníky a spravili dobrú vec. Každý
jeden výrobok je ručné robený a iný. 

Počas nášho fungovania sa rozhodlo 11
zamestnancov opustiť firmu, čím sa nám tím
pretriedil a ostali iba produktívni ľudia.
Nakoľko máme toho tento rok viac v škole, aj
to bolo dôvodom ich odchodu. Často sme sa
nemohli naplno venovať nášmu fungovaniu
firmy a nevyšlo nám veľa plánov. 

Činnosť riadime aj v školskej kaviarni CCaffe,
ktorá bude oslavovať už 8 rokov. 

 

ZHRNUTIE
indigo_sosmis
ccaffe.sosmis
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Výroba - Marketing - Riadenie - HR - Financie



Rifľové doplnky
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Nápady 
na produkt

Sviečky

Bomby 
do kúpeľa

Mydielká

AKÝ PRODUKT?
AKÉ MENO?

Nápady na názov
firmy

Denim 
art 

Indigo

World of
 denim

RiflovinkyINDIGO



Pomohol

planéte

Časovo nenáročný
a ľahko upravovateľný

Kreatívny

Originálny 

Produkt
-Ručne výrábaný

-Upcyklácia

-Háčkované doplnky

-Podpora

obnosených vecí

Place
-Predaj na íných

školách

-Predaj

prostredníctvom

soc. sieti

Price
-Rozumná cena

-Odráža sa od kvality

-Odráža sa od časovej

náročnosti

Promotion
-Analýzy a prieskumy

konkurencie

-Snaha o vytvorenia

účtu na Vinted

-Zhodnotenie našej

aktivity na Instagrame

PRODUKT
Snažili sme sa vymyslieť

 produkt ktorý by bol

Odrazili sme sa od 4P
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Čo budeme vyrábať?

Budú to kupovať?

Ako sa bude naša firma volať?

Zistili sme čo sa najviac predáva

veľký úspech mali háčkované dúhove

 kľúčenky podšité riflovinou

príprava na workshop, halloween

Veľmi slabý mesiac pred polrokom

museli sme sa venovať učeniu 

pripravovali sme na Valentín kľúčenky

Ihneď sme sa pustili do činnosti

nové produkty, Deň učiteľov, Veľká noc s Betániou



Sezónne
akcie

Spolupráce

WorkshopyCIELE NÁŠHO MARKETINGU

Predaj na škole

Obchodná akadémia, 

Račianska Bratislava Sezónny mystery pack

Workshop v domove 

sociálnych služieb 

Betánia

komunikácia

so zákazníkmi

sociálne 

sietepropagovanie



ORGANIZAČNÁ ŠTRUKTÚRA

Kvôli neaktivite sme spravili 

dotazník či majú žiaci záujem 

byť vo firme alebo nie

Po vyhodnotení sa zmenila 

naša štruktúra - firmy 11

zamestnancov ohlásilo odchod

Všetko zlé je na niečo dobré...

Aj napriek zmene a strate
nám toto pomohlo a ostali len 

tí čo chceli a nikto nebol nútený



Celkovo

Plány  Realita

Príjmy 6 110 5426,1

Výdavky 5552,25 4575,05

INDIGO

Plány  Realita

Príjmy  650 472,8

Výdavky  325 479,35

Mzdy  131,25 267,5

Kaviareň

Plány  Realita

Príjmy 5460 4953,3

Výdavky 5100 4307,55

FINANCIE
Ako vstupný kapitál sme získali 255€ 

z predaja 85 akcií za 3€.

Peniaze sme využili na pokrytie 

našich nákladov. 

Najväčší zisk bol z vianočného

workshopu v domove sociálnych

služieb Betánia - 130€. 

Najviac sa z našich výrobkov 

predávajú háčkované výrobky. 

Náš plán na zisk nám žial nevyšiel z

malého predaja a vyplatenia vysokej

mzdy našim zamestnancom



ČO VÁM FIRMA DALA? - PÝTALI SME SA VICEPREZIDENTOV

Viceprezidentka ľudských zdrojov - Ema Mažgútová
zlepšenie verbálnej či písomnej komunikácie 

najdôležitejšie hodnoty v zamestnaní sú motivácia a ochota spolupráce

Viceprezidentka výroby - Daria Awad
museli sme sa vynájsť v našom nie veľmi dobrom kolektíve

tešime sa, keď toto celé skonči, pretože nie je 

       jednoduché koordinovať firmu alebo byť jej súčasťou

taktiež sme prišli na to (mnohí z nás), že podnikanie 

       alebo vedenie firmy úplne nie je pre nás.

komunikácia

spolupráca

motivácia

Viceprezidentka marketingu - Adriana Háromšitzová 
lepšia schopnosť vyberať si ľudí do tímu

lepšie spolupracovanie a trpezlivosť

komunikačné zručnosti a práca s marketingom v praxi

Viceprezidentka financií - Vanesa Susková
zodpovednosť, nakoľko nám akcionári dôverujú

kontrola nad výdavkami aj v osobnom živote

komunikácia 

Prezidentka- Sofia Remišová
naučila som sa byť kľudnejšia v niektorých situáciach

zlepšili sa mi aj medziľudské vzťahy

samozrejme sa mi zlepšila komunikácia

riadenie a plánovanie 

firma mi dala aj veľmi veľa nervov, ale všetko zlé 

      je na niečo dobré



Ďakujeme!
Síce nás to stálo veľa nervov aj konfliktov, ale stálo to za to


